

Issue 35

A Quarterly Newsletter of
CityUHK Student Life

CityUHK Student-Athletes Triumph on the Global Stage

城大學生運動員在國際舞台上屢創佳績



Baldwin CHAN (left) shared his table tennis journey and how CityUHK supports student-athletes with Professor Alex WONG, Dean of Students of CityUHK (right).
陳顥樺（左）與城大學務長黃駿弦教授（右）分享他的乒乓球運動生涯，以及城大對學生運動員發展所提供的支援。



Nicholas CHEUNG (3rd from the right) set the Hong Kong 100m breaststroke record in the 2025 World University Games (WUG).
張智傑（右三）在2025世界大學生運動會（世大運）打破香港100米蛙泳紀錄。

City University of Hong Kong (CityUHK) proudly celebrates an impressive array of achievements by its dedicated student-athletes, affirming the University's commitment to holistic education that cultivates elite athletic talent alongside academic excellence.

城大學生運動員近期屢創佳績，他們的豐碩成果充分體現香港城市大學（城大）致力推行全人教育的承諾——培育學生兼具卓越學術與精英運動才能。

CityUHK Student-Athletes Triumph on the Global Stage 城大學生運動員在 國際舞台上屢創佳績

Dr Clara WONG, Ms Esther LO



Baldwin celebrated major successes in the WUG and WTT Europe Smash.
陳顯樺在世大運及 WTT 歐洲大滿貫中奪得驕人成就。

At the forefront of this success is table tennis sensation Baldwin Ho-wah CHAN, who has recently captured the spotlight with his remarkable performances. In July 2025, Baldwin made history at the World University Games (WUG), securing the first-ever gold medal in Men's Doubles for Hong Kong, China at WUG, as well as a bronze medal in the Mixed Doubles. His triumphant momentum continued into August with a stunning victory at the World Table Tennis (WTT) European Smash, where he clinched the Men's Doubles title. Furthermore, teaming up with fellow CityUHK student Anson HO, Baldwin played a pivotal role in securing the men's team silver medal for Hong Kong, China at the Asian Table Tennis Team Championships. He reached the world number one ranking in men's doubles for the first time in November 2025, with his performances steadily rising to even greater heights.

Swimmer Nicholas Chi-kit CHEUNG has also shone brightly in his events. Not only did he break the Hong Kong 100m breaststroke record at the WUG but also set new tertiary records in both the 50m and 100m breaststroke at the USFHK Annual Aquatic Meet 2025. Meanwhile, Nicholas broke the Hong Kong record again in February 2026 at the 61st Malaysia Invitational Age Group Swimming Championships 2026, by a margin of 0.07 seconds.

In addition to supporting students' personal achievements in sports, CityUHK is actively fostering a vibrant sports culture within the community. The University organised a community table tennis event in October, aimed at encouraging students and youth to embrace sports and ignite excitement for the 15th National Games of the People's Republic of China.

Collectively, these achievements and initiatives highlight CityUHK's world-class environment that nurtures student-athletes, enabling them to reach their personal best while inspiring the broader community through the power of sports.

乒壇新星陳顯樺的卓越表現尤為矚目，近期連創佳績，成為各界關注焦點。2025年7月，他在世界大學生夏季運動會（世大運）上締造歷史，不僅為中國香港奪得首面世大運乒乓球男子雙打金牌，更在混雙賽事中斬獲銅牌。這股勝利氣勢延續至八月，顯樺於世界乒乓球職業大聯盟（WTT）歐洲大滿貫賽事中再展實力，勇奪男子雙打冠軍，其後更與城大同學何鈞傑並肩作戰，在亞洲乒乓球團體錦標賽中發揮關鍵作用，助中國香港隊奪得男子團體銀牌，創下歷史佳績。他在2025年11月更首次升上男雙世界排名第一，成績穩步上揚。

泳將張智傑同樣表現出眾，不僅在世大運打破香港100米蛙泳紀錄，更在2025年大專體育協會周年水運會中，創下50米與100米蛙泳兩項大專紀錄。同時張智傑在2026年2月舉行的第61屆馬來西亞分齡游泳錦標賽以0.07秒之差，再次打破香港紀錄。

城大對運動的支持不限於個人競技成就，還積極推動社區體育風氣。城大在10月舉辦了社區乒乓球活動，旨在鼓勵學生及青年多參與體育活動，同時為迎接中華人民共和國第十五屆全國運動會營造熱烈氛圍。

這些成就和活動共同展現了城大有利於培育世界級人才的環境，不僅幫助學生運動員突破自我、追求卓越，更透過體育運動的力量，持續激勵社群。



Nicholas (left) broke the 50m and 100m breaststroke records at the USFHK Annual Aquatic Meet 2025.
張智傑在中國香港大專體育協會周年水運會打破50米及100米蛙泳紀錄。



Group photo of Mr Chris SUN, JP, Secretary for Labour and Welfare of the Hong Kong Special Administrative Region (3rd from left); Professor Michael NGAI, Chairman of the Council of CityUHK (3rd from right); Professor Freddy BOEY, President and University Distinguished Professor of CityUHK (2nd from left); Ms Grace Ho-wun YU, MH, Council Member of CityUHK (2nd from right); Baldwin Ho-wah CHAN (1st from left) and CHEN Ke, former National Table Tennis Team Member and CityUHK Alumna (1st from right).
中華人民共和國香港特別行政區政府勞工及福利局局長孫玉菡先生（左三）、城大校董會主席魏明德教授（右三）、城大校長及大學傑出教授梅彥昌教授（左二）、城大校董會成員余皓媛女士（右二）、陳顯樺（左一）及前國家隊乒乓球運動員兼城大畢業生陳可小姐（右一）一同留影紀念。



Mr Chris SUN, JP, Secretary for Labour and Welfare of the Hong Kong Special Administrative Region, teamed up with Baldwin in a table tennis friendly game.
香港特別行政區勞工及福利局局長孫玉菡先生夥拍陳顯樺進行乒乓球友誼賽。

From 12 August to 2 September 2025, the PE Section launched the exciting SDS Expo 2025 – PE, Sports and Wellness, a dynamic three-week event to energise the campus for the new academic year. The turnout was phenomenal, with over 5,800 students and staff participating in a fantastic array of activities—from the trending sport of pickleball to various sports events, fully immersing themselves in the fun of sports.

A standout event was the “Mentorship Training Programme 2025 – Table Tennis” from 18 – 21 August. In partnership with the University Sports Federation of Hong Kong, China, 22 eager students from 15 local primary and secondary schools were received to join the programme. Through engaging games and expert coaching, these young athletes not only sharpened their table tennis skills but also connected with our university students, getting an exciting taster of campus life.

體育部於 2025 年 8 月 12 日至 9 月 2 日舉辦為期三周的城大夏季康體活動體驗，為新學年注入活力。活動盛況空前，超過 5,800 名學生和教職員參與；活動提供豐富多彩的體育項目體驗，例如時下流行的匹克球及其他運動項目，讓大家充分感受運動帶來的樂趣。

其中，8 月 18 日至 21 日舉辦的「乒乓球師友指導及訓練計劃」尤其引人注目。活動為與中國香港大專體育協會合辦，迎來了來自 15 所本地中小學、共 22 位熱情洋溢的學生。透過富趣味性的遊戲和專業教練的指導，這些年輕的運動員不僅提升了乒乓球技藝，更與城大學生建立了珍貴的聯繫，提前體驗了精彩的校園生活。

Kicking-Off the School Year with a Sports Spectacle

用一場運動盛會為 新學年拉開序幕



Participants experienced different sports.
參加者體驗多種運動項目。



Participants tried their hands at pickleball.
參加者們首次嘗試打匹克球。



The student coaches of the programme provided guidance to participants on table tennis skills.
本計劃的學生教練悉心指導參加者的乒乓球技巧。



Group photo of participating students and their student coaches after the Mentorship Training Programme 2025 – Table Tennis.
乒乓球師友指導及訓練計劃結束後，參加者與學生教練一同留影紀念。

Greetings @ CityUHK 多元迎新活動 開啟城大新篇章

Following the end of the summer term break, CityUHK welcomed freshmen and exchange students for the new academic year with an array of vibrant orientation activities in August 2025, including the SDS Expo and the Greeting Lounge, which drew enthusiastic participation from local and non-local undergraduates and postgraduates. Through these activities, students acquired helpful enrolment information while gaining an early glimpse into the introductory activities lined up for them, paving the way for a smooth integration into CityUHK campus life.

隨著夏季學期的結束，為迎接新學年入讀的學生及交流生，城大於 2025 年 8 月下旬舉辦了一連串豐富的迎新活動，包括 SDS Expo 及迎新茶會，吸引了眾多本地及非本地本科生和研究生踴躍參與。透過這些活動，新生不僅能獲取實用的入學資訊，更可提前了解各項新學年簡介活動，以助他們順利融入城大的校園生活。



Global Ambassador Club hosted a series of welcoming events, including the Greeting Lounge, Orientation Expo Week and Beach & BBQ Fun-Day.
全球大使舉辦了一系列的活動，包括迎新茶會、迎新博覽周及沙灘迎新日。

From late August to early September, a lineup of welcoming events unfolded, including the Campus Induction Day, the Welcome Ceremony, the Orientation Expo, and the Orientation Beach & BBQ Fun-Day, alongside diverse activities such as a cycling connect trip to Tai Mei Tuk, HK Hustle, CityU Brain Blitz, Global Festival Night, and the Exchange Club's Island tours to Lantau, Lamma and Cheung Chau, and Mid-Autumn Festival celebration. Together, these events helped freshmen kick off a fulfilling university life.

由 8 月底到 9 月初，接踵而來的還包括校園迎新日、迎新典禮、迎新博覽周及迎新燒烤日，同時配合大美督單車連結之旅、城市尋跡、腦力衝擊賽、全球文化之夜，以及由交流社舉辦的大嶼山、南丫島和長洲島嶼之旅和中秋節慶祝活動等多元化節目，助新生開展充實的大學生活。



(Clockwise from top-left) Cycle & Connect, HK Hustle, Global Festival Night, Mid-Autumn Festival celebration, and island tours to Lantau, Lamma and Cheung Chau islands.
(從左上角順時針) 單車連結之旅、城市尋跡、全球文化之夜、中秋節之夜，以及大嶼山、南丫島及長洲島嶼之旅。

In the 2025/26 academic year, the Student Development Services (SDS) has strengthened its service learning by comprehensively incorporating the United Nations Sustainable Development Goals (SDGs) into its wide range of programmes. This approach not only guides collective efforts towards addressing global challenges but also empowers students to make a positive impact on society and the environment.

Two service teams under the Service Leadership Training Programme (SLTP), Eco Citizen and Storyteller, are strong examples of this commitment in action. The Eco Citizen team joins hands with the School of Energy and Environment to promote sustainability, rural revitalisation and environmental awareness in our community. This initiative involves students in a myriad of activities that encourage responsible consumption and eco-conscious practices.

Meanwhile, the Storyteller team works hand-in-hand with the Indra and Harry Banga Gallery to host regular gallery tours as volunteer docents, engaging visitors in the world of art and culture. This collaboration helps foster cultural exchange while allowing students to enhance their narrative and communication skills.

Both teams engage students in valuable hands-on experiences that address local and global issues. Through their participation, students develop leadership skills while contributing to building a sustainable and inclusive future. Let's look forward to the ongoing positive impact these teams will make within the CityUHK community!



Eco Citizen service leaders took part in a training programme at Lai Chi Wo Village, which featured a cultural and eco tour, a DIY upcycled terrarium workshop using local plants, and exchanges with village representatives. Eco Citizen 服務領袖於荔枝窩村展開培訓活動，包括參與文化及生態導賞、親手以本地植物升級再造微景觀生態瓶，並與村代表交流。



Storyteller service leaders participated in a series of training sessions focused on gallery docent skills and hospitality to prepare for leading the gallery tours. Storyteller 服務領袖學習如何成為專業導賞員，掌握接待禮儀與技巧，為日後的展覽館導賞服務奠定堅實基礎。

Learning in Service, Driving Sustainability 在服務中學習 實踐永續目標

學生發展處於 2025/26 學年正式把聯合國可持續發展目標全面融入各項服務學習計劃，藉此引領大家共同應對全球挑戰，並鼓勵學生積極為社會及環境作出正面貢獻。

其中，「服務領袖培訓計劃」(SLTP) 旗下的兩支服務隊伍「Eco Citizen」及「Storyteller」尤其體現了此發展目標。Eco Citizen 與能源及環境學院合作，攜手推廣可持續發展、鄉村振興及環保意識，並透過多元活動鼓勵學生實踐責任消費及綠色生活的理念。

另一方面，Storyteller 則與般哥展覽館合作，由同學擔任義務導賞員，定期進行展覽導賞，讓訪客深入了解藝術與文化。此合作不僅促進文化交流，更有效提升學生的敘事及溝通技巧。

兩支隊伍均提供寶貴的實踐平台，讓學生在回應本地及全球議題的同時，培養領導才能，共同建構可持續及共融的未來。讓我們期待他們繼續在城大社群中發揮積極影響！

Empowering Achievement: Scholarships at CityUHK

At City University of Hong Kong, aspirations are transformed into achievements through a steadfast commitment to excellence and opportunity. In the 2024/25 academic year, CityUHK, supported by the generosity of our distinguished donors, conferred over 4,100 scholarships amounting to HK\$189 million to students who demonstrated exceptional academic performance and notable achievements beyond the classroom. This substantial initiative underscores the University's dedication to nurturing talent and offering practical economic support to enable every student to thrive.

This landmark supports CityUHK's unwavering focus on encouraging diligence, recognising outstanding contributions, and promoting equitable access to higher education.

Scholarship applications for the 2025/26 academic year are now open. Prospective applicants are encouraged to explore the Scholarship Catalogue to discover diverse funding opportunities and application guidance.

With the continuing partnership of our donors and the CityUHK community, the University remains committed to shaping an inspiring future for our students and society. Take the first step towards your scholarship opportunities and apply now!

成就卓越：香港城市大學獎學金

香港城市大學致力將抱負化為成就，堅守卓越與機遇的承諾。於 2024/25 學年，在捐助者的慷慨支持下，城大向學術表現卓越、並在課堂以外取得顯著成就的學生頒發超過 4,100 項獎學金，總額高達港幣 1.89 億元，充分彰顯大學致力對於培育人才、以及透過實質經濟支持，以助學生盡展潛能的決心。

這項里程碑充分體現城大鼓勵勤勉、嘉許傑出貢獻，以及推動高等教育機會平等的堅定承諾。

2025/26 學年的獎學金現已開放申請。有意申請者可登入 AIMS，瀏覽獎學金目錄，探索不同資助機會及申請指引。

憑藉捐助者與城大社群的持續合作，城大將繼續致力於為學生及社會塑造充滿機遇的未來。立即申請，開展你未來的無限可能！

Enquiries 查詢：sdsfinance@cityu.edu.hk



Hong Kong Jockey Club Undergraduate Scholarship (now renamed to Hong Kong Jockey Club Compassionate Leader Scholarship)
香港賽馬會本科獎學金（現已更名為「香港賽馬會善學善行獎學金」）

The D. H. Chen Foundation Scholarship
陳廷驊基金會獎學金



AIA Scholarships
友邦獎學金



HSBC Scholarships Schemes
滙豐獎學金

Growth Beyond Limit

無邊・成長

CityUHK values student diversity and is committed to providing a learning environment that is conducive to the success of all students, including those with Special Educational Needs (SEN), in their pursuits to achieve academic excellence and personal development.

2025 SEN graduates share their fruitful university journey and the exciting next chapter of their lives!

城大重視學生的多樣性，致力提供一個有利於所有學生（包括有特殊教育需要者）取得成功的學習環境，協助他們追求卓越學習成果以及個人發展。

2025 年 SEN 畢業生回顧他們精彩的大學之旅，分享人生旅程的精彩新篇章！

During my university life, I participated in a wide range of extra-curricular activities, including those organised by the SEN Support Services and Student Development Services (SDS). These activities offered me great opportunity to boost my confidence, expand my social network and laid a solid foundation for my future career as an Executive Officer (EO) in the Hong Kong SAR Government.

Through engaging in the Let Me Shine Programme organised by the SEN Support Services such as glass-blowing and Chinese ink art workshops, I created my own unique artifacts. Although the processes were somehow challenging, successful completion of the final products greatly increased my self-confidence. Additionally, by participating in the Beijing barrier-free discovery tour, I had the opportunity to expand my social network through interacting with peers during the tour.

I also actively engaged in the Student Ambassador (SA) Programme organised by the SDS. The SA Programme offered workshops such as public speaking to enhance my confidence in presentation. I also got the opportunity to engage the provision of services like leading campus tours for visitors, strengthening my skills in communicating with people from different walks of life.

My other CityUHK experiences—including the government summer internship programme and the Service Leadership Training Programme (SLTP)—laid a solid foundation for my career as an Executive Officer (EO) for Hong Kong SAR Government. In my first year of study, I was nominated by the University to participate in the Correctional Services Department summer internship programme, during which I assisted an EO in summarising performance reports. During this internship, I realised that an EO can play a crucial role in implementing policies and contributing meaningful impacts on society. The internship inspired me to learn more about various social issues. To gain further insights, I served as a member of The Forgotten Side of the City, one of the service teams of the SLTP. Our aim was to promote cultural issues that have often been neglected by society. By organising activities like visits to bus depots with autistic children and a neon sign culture exhibition, I gained more knowledge about these sociocultural issues and sharpened my event-planning and collaboration skills. These skills are invaluable for my career, especially when organising events with various stakeholders.

Student Name: Mimi Wing Yan WONG
Graduate of 2025
Bachelor of Arts in Chinese and History
學生姓名：黃詠欣
2025 屆畢業生
文學士（中文及歷史）



In conclusion, various extra-curricular programmes at CityUHK have provided me with invaluable opportunities to improve my confidence, expand my social network, establish my career aspiration, and enhance my event management skills - a solid foundation for my career as an Executive Officer.

在大學期間，我參加了由特殊教育需要支援服務組和學生發展處（SDS）等舉辦的各式各樣課外活動。這些活動增強了我的自信心、幫助我擴展社交網絡，並為我後來在香港特區政府擔任二級行政主任（EO）的職業生涯奠定了堅實的基礎。

透過參與特殊教育需要支援服務組舉辦的「Let me Shine」計劃，我在玻璃吹製和中國水墨藝術工作坊中，創作了自己獨特的作品；雖然過程充滿挑戰，但成功完成作品增強了我的自信。此外，透過參加北京無障礙探索之旅，與同儕的互動亦擴寬了我的社交網絡。

我亦積極參與由學生發展處舉辦的學生大使（SA）計劃。SA 計劃為我提供公開演講訓練，增強了我對演講的信心。我亦能透過計劃為訪客提供校園參觀服務，改進我與各行各業人士的溝通技巧。

我在城大的經歷，包括政府暑期實習計劃和服務領袖訓練計劃，為我擔任香港特區政府二級行政主任的職業生涯奠定了堅實的基礎。在大學第一年，我獲大學提名參加懲教署暑期實習計劃，協助一名二級行政主任準備工作表現報告。在實習期間，我意識到二級行政主任可以在政策實施中發揮至關重要的作用，為社會帶來有意義的改變。是次實習啟發了我進一步了解各種社會問題。為了解更多，我參與了服務領袖訓練計劃（SLTP）的服務團隊——「被遺忘的城市面」（The Forgotten Side of the City）。我們的服務目標是關注那些經常被社會忽視的議題。透過舉辦不同活動，例如與自閉症兒童一起參觀巴士站和霓虹燈文化展覽，我對這些議有更深入認識，活動策劃和協作技巧亦有所提升；這些技能對我的職業生涯非常有用。

總括而言，城大的各種課外活動為我提供了寶貴的機會，讓我提升自信心、拓展社交網絡、建立職業抱負，以及提升活動管理技能，為我擔任二級行政主任的職業生涯打下堅實的基礎。

City University of Hong Kong (CityUHK) and the Hong Kong Chinese Enterprises Association (HKCEA) jointly hosted the Chinese Enterprise Career Fair Series 2025 on 22 October 2025, welcoming nearly 30 renowned Chinese enterprises from a wide range of industries. The event featured over 1,000 job and internship opportunities for both undergraduate and postgraduate students, receiving an enthusiastic response from the CityUHK community.

Spanning different sectors such as finance, engineering, tourism, insurance, and retail, the fair offered students diverse career pathways and direct engagement with employers. This signature event provided an interactive platform for students to connect with company representatives, explore career options, gain valuable insights into industry expectations, and participate in on-the-spot interviews.

To further support students' professional development, the Career and Leadership Centre (CLC) of Student Development Services offered complimentary professional portrait-taking services, helping students present a polished and confident image as they enter the job market.

CLC remains committed to fostering strong partnerships with industry leaders and continues to provide abundant career opportunities and meaningful guidance to support students in their career planning and job-hunting journey.

香港城市大學與香港中國企業協會於 2025 年 10 月 22 日聯合舉辦「中國企業就業博覽會 2025」，吸引近 30 家來自不同行業的中國知名企業參與，為本科生及研究生提供超過 1,000 個就業及實習機會，反應熱烈。

是次博覽會涵蓋金融、工程、旅遊、保險及零售等多個行業，為學生提供多元化的職涯選擇。作為年度重點活動之一，博覽會為學生提供與僱主直接交流的平台，讓他們探索職涯方向、深入了解行業期望，並參與即場面試，提升求職實戰經驗。

此外，為進一步支援學生的職業發展，學生發展處轄下的事業與領袖發展中心特別為學生提供免費專業履歷照拍攝服務，協助學生以專業、自信的形象踏上職場。

事業與領袖發展中心將繼續致力與業界建立穩固的合作關係，為學生提廣闊的職涯機會及專業指導，全力支持他們的職涯規劃及求職旅程。

Chinese Enterprise Career Fair Series 2025

中國企業就業博覽會 2025



Professor Michael NGAI, Chairman of the Council of CityUHK, delivered a welcoming remark during the Opening Ceremony, emphasising CityUHK's commitment to nurturing future leaders with global vision, innovative spirit and a strong sense of social responsibility.

城大校董會主席魏明德教授在開幕典禮致辭，強調城大將繼續致力於培養具有全球視野、創新精神和社會責任感的未來領袖。



CityUHK Chinese Enterprise Career Fair Series 2025 welcoming nearly 30 renowned Chinese enterprises from a wide range of industries and received an enthusiastic response from the CityUHK community.

城大中國企業就業博覽會 2025 匯聚近 30 家來自不同領域的知名中國企業，吸引眾多本科生及研究生踴躍參與，反應熱烈。



Mr Lei FANG, Director of the Department of Education, Science and Technology of the Liaison Office of the Central People's Government in the Hong Kong Special Administrative Region (LOCPG); Mr Xiao YU, Vice Chairman and President of the HKCEA; Ms Hua NIU, Director of the Information and Social Affairs Department of the HKCEA; Professor Michael NGAI, Chairman of the Council of CityUHK; Professor Chun-sing LEE, Provost and Deputy President, other members of the University's senior management team, representatives from academic units and Student Development Services, as well as our valued employer partners joined the Chinese Enterprise Career Fair Series 2025.

中央人民政府駐香港特別行政區聯絡辦公室教育科技部處長方磊先生、香港中國企業協會副會長兼總裁于曉先生、該協會資訊和社會事務部總監牛華女士、城大校董會主席魏明德教授、首席及常務副校長李振聲教授、大學行政團隊、各學術單位及學生發展處代表，以及我們尊貴的企業夥伴，齊聚城大中國企業就業博覽會 2025。



CityUHK students actively engaged in opportunities which allowed them to connect with the company representatives, explore diverse career paths, gain valuable insights into industry expectations, and participate in on-the-spot interviews.

城大學生積極與企業代表建立聯繫，探索多元職涯選擇，深入了解行業期望，並參與即場面試。

**A Celebration of Hall Spirit and
Friendship**

展現舍堂精神與友誼的盛事

Inter-hall Contest: Basketball Fun Day 2025/26

**舍際盃：
2025/26 籃球同樂日**

The courts were filled with energy and cheers as student hall residents came together for the Inter-hall Contest: Basketball Fun Day 2025/26 — featuring the Men's 5x5 and Women's 3x3 tournaments. Held on 11, 18, 22, and 25 October 2025, the event brought a total of over 1,500 participants, including players, cheering teams, and passionate supporters from all halls.

Across those thrilling days of matches, all teams demonstrated not only athletic skills but also the strong hall spirit and teamwork that define CityUHK's vibrant residence community. From fast breaks to buzzer-beaters, the courts echoed with excitement and residents from different cultures bonded through shared passion and sportsmanship.

André, Jules Jean ROUX, an exchange student from France and a player of Hall 16, shared, "It was a truly fantastic experience to meet people from different backgrounds to play a sport that brings us together. Thank you for organising it!"

The Basketball Fun Day proved that beyond competition, the Inter-hall Contest is a celebration of unity in diversity — where residents cheer, connect, and create unforgettable memories together.

籃球場上洋溢著熱鬧氣氛與歡呼聲，宿生們聚首一堂參與「舍際盃：2025/26 籃球同樂日」，當中包括男子 5x5 及女子 3x3 的賽事。活動於 2025 年 10 月 11、18、22 及 25 日舉行，吸引超過 1,500 名來自各舍堂的球員、啦啦隊和支持者。

在連場緊張刺激的比賽中，各隊伍不僅展現卓越球技，更充分體現香港城市大學宿舍文化的團隊精神與凝聚力。由快速進攻到壓哨入球，每一刻均扣人心弦。不同文化背景的宿生亦憑著共同的體育熱誠，在賽事中加深交流與建立友誼。

舍堂 16 的球員、來自法國的交換生 André, Jules Jean ROUX 分享道：「這是一個非常精彩的體驗，讓我能認識來自不同背景的同學，一同享受將我們連結起來的籃球運動。感謝學生宿舍處的用心安排！」

舍際盃的籃球同樂日不只是一場比賽，更是多元共融的象徵和明證——讓宿生打成一片、互相支持，共同創造難忘的美好回憶。



All participants took a group photo after all the matches ended.
所有比賽完結後，參加者一同拍照留念。



Prize presentation for Women 3x3 tournaments
女子 3x3 賽事頒獎禮大合照



André, Jules Jean ROUX, (exchange student from France) dribbled forward.
舍堂 16 的球員、來自法國的交換生 André, Jules Jean ROUX 帶球前進。



Residents cheered for their hall players.
宿生為自己所屬的舍堂球員打氣。



Women 3x3 match: Hall 10 vs Hall 14
女子 3x3 賽事：舍堂 10 vs 舍堂 14



Men 5x5 third-place match: Hall 15 vs Hall 16
男子 5x5 季軍賽：舍堂 15 vs 舍堂 16



Players from Hall 16 celebrated after winning the 2nd runner up for Men 5x5 tournaments.
舍堂 16 的球員慶祝在男子 5x5 比賽中取得季軍。



Hall 10 was the champion of Women 3x3 tournaments.
舍堂 10 奪得女子 3x3 賽事冠軍。